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Høringssvar vedr. Budget 2022 fra Gørlev Skole

MED-udvalget og bestyrelsen har behandlet høringsmaterialet og har 
følgende kommentarer:

 At Kalundborg Kommune har en sund økonomi er positivt og vi 
glæder os over at der ikke er varslet direkte besparelser på skoleområdet. 

 Merforbruget på 11.155 mio. kr. i forbindelse med det ændrede elevantal på 
inklusionscentre og specialskoler bør ikke hentes ved at ændre i 
ressourcetildelingen på folkeskoleområdet. Folkeskolerne i Kalundborg skal levere 
bedre resultater og øge elevtrivslen, hvilket har svære vilkår med 
demografijusteringer. Selvom der er faldende elevtal og en øgning i antal af børn 
som visiteres, har eleverne krav på gode læringsmiljøer, om end der sidder færre 
elever i klasserne.

 Bloktilskuddet på 4.970 mio. kr. til generelt løft af folkeskolen bør ikke anvendes til 
at medfinansiere de øgede udgifter på specialområdet. Pengene skal anvendes til 
målrettede forløb hvor der er behov. 

 Gørlev Skole vil gerne kvittere Børn- og Familieudvalget for besøg på skolen, hvor 
vi oplevede, at der forståelse for de ønsker vi har, i arbejdet med at etablere 
tidssvarende læringsmiljøer. Vi savner, at visionerne for vores folkeskoler afspejler 
sig i anlægsinvesteringerne.
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